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Protokoll för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 21/8 2024 
Dag: Onsdag 21/8 kl 19-20, Digitalt 
Deltagare: Anders Tullander, Kerstin Seger, Antti Friberg, Agneta Dannberg, Eva Anani, Bo Hansson, 
Anna-Lena Holm, Elin Lundgren. 
 
1. Mötes öppnades och dagordningen gicks igenom av ordförande Anders Tullander 
 
2. Till mötessekreterare valdes Agneta Dannberg 
 
3. Föregående protokoll från 13/6 gicks igenom. Bl.a. har kikarna till Björkelund kommit. Bo 

Hansson kontaktar polisen i Halmstad för att ta reda på om de tillhandahåller material så att vi 
kan stöldmärka dem.  

 
4. Inkommande post och aktiviteter 

Beslut om upphävande av strandskydd, kommer ca 1 om dagen skickas vidare till berörd krets. 
Inbjudan från grannar till planerad solcellspark Stjärarp- Brunskog. Från dem föreslagna 
datum; 9/9, 12/9 eller 16/9. Elin Lundgren är eventuellt intresserad av att gå på det mötet.  

           Fiskezon -Trålgräns ( Se separat mail.) Anders skickar informationen till samtliga styrelse- 
           medlemmar i detta ärende. 

 
5. Kommande aktiviteter  

Götalands skogar, strategi för att skydda mer skog, Nässjö 24-25/8. Anders skickar ut 
information till medlemmar så att den som vill gå på en skogsinformationsdag den 29/9. 
Länsordförandens eget möte Gävle 30-31/8. Anders Tullander åker på det. 
Slåtter på Björkelund 31/8, kl 10. Alla är välkomna att delta.  
1/9 Svampensdag på Björkelund 0ch 7/9 Vattendragsvandring Björkelund med SKS 
6-7/9 Havsnätverket 
29/9 Skogsdag i Varberg med Sebastian Kirpuu. 

 
6. Rapporter  

Nätverksmöte mellan länsförbunden 19/6 kl 18.30 på zoom. Anders rapporterade från mötet.  
Av de 23 länsförbunden är det endast 14 av de som är ordförande som tycker att de olika läns- 
Förbunden behöver ha en dialog med varandra.             
 

7. Länsförbundets fastigheter,  
Bo Tengnäs har besökt fastigheterna Råmebo och Bölinge och lämnat lite synpunkter.  
Han önskar att vi skall ha ett samtal med skogsansvariga, Henrik Malm på Länsstyrelsen om 
skötseln. 
Länsstyrelsen har godkänt att elkablar grävs ner i norra änden av Gullbranna reservatet. Vi 
säger inte nej till detta. 
Inventering av holkar gjorda på Björkelund. Anneli Larsson har ringmärkt totalt 44 ungar i tio 
holkar varav 8 st var entitor i en holk. Elin som är studiekamrat med Anneli meddelar henne att 
lämna in kvitton för utlägg. 

 
8. Kansli Väst, styrgruppsmöte 22/8. Anna-Lena Holm går på detta möte och tar med sig frågan 

om vad en konferens ska innehålla. 
Kretskonferens 27-29/9 Åhn Ljungskile med besök på Nordens Ark. Det finns anmälda 
deltagare från de flesta kretsar i Halland. Vi kollar upp detta på de kretsarnas nästkommande 
styrelsemöte. 
Havsnätverk Väst, möte 22/8. Anna-Lena och Kerstin deltar.  
Skogsnätverk Väst, kommer inbjudan till kurs i naturvårdsarter 5-6/10 i Skövde 
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9. Solcellsparker i Halland 

OX2 har överklagat Länsstyrelsens beslut och vill att solcellsparken i Skedala skall få ett 
tillstånd på 45 år i stället för beslutade 30 år. Vi motsäger oss detta. 
Vi har överklagat Länsstyrelsens beslut om upphävande av strandskydd för fastigheterna 
Harplinge 5:6, 7:8 m.fl. i Halmstad kommun, för solcellspark Soltech Energy, Daterat 2024-06-
25. Diarienummer 2102-2024.  
Ansökningshandlingar för solcellsparker Stjärnarp-Brunskog och Fröllinge i Kvibille har vi fått 
från OX2. ( Se separat mail.) Länk till hemsida 
https://www.ox2.com/sv/sverige/projekt/brunskog-stjarnarp-pv  och 
https://www.ox2.com/sv/sverige/projekt/frollinge-pv  
 OX2 och Varbergs energi planerar för solcellspark. 

            Förslag finns att ha utbildningsdag tillsammans med Skåne och Blekinge, info kommer rån  
            Anders. 

 
10. Uppdatering av hemsida, styrelsens och valberedningens sammansättning. Protokoll och 

årsmötesprotokoll 2024. Verksamhetsplan och budget 2023-24 och 2024-25. 
Verksamhetsberättelse 2023. Anders tar kontakt med kansliet för att lösa detta.   

 
11. Ekonomi 

Inköp kikare. Vi har köpt in 3 kikare till Björkelund.  
Inköp av skogsfastighet, 5 hektar gammal skog är till salu som gränsar till Björkelund. 
Handlingar om fastigheten finns bifogat. Bo Tengnäs har lämnat sina funderingar kring köp och 
värdering av fastigheten. Anders ringer mäklaren i morgon och meddelar vårt intresse. Anders 
ordnar en träff för att tillsammans med Björkelundsgruppen och styrelsemedlemmar besöka 
fastigheten. Styrelsen beslutade att ge ansvarsfrihet till Bo Hansson och Anders Tullander i 
denna fråga samt satte ett maxbelopp till utgångspriset.  
29/8 tar vi ett digitalt möte 19.00 angående denna fråga.  

 
12. Nästa möte digitalt den 23/9 kl. 19.00 
 
13. Övriga frågor, Kansli Väst har haft snokläger. Nu letar de efter en lägergård att ha sina läger på. 

Bo ger förslaget Gullbrannagården och Hökagården. De vill ha en plats där man kan övernatta 
ute och inne, Bra kök för laga egen mat, gärna nära badvatten. 

 
Havsnätverket Väst, remiss från föregående möte.  Anna-Lena tar upp det på mötet med 
Havsnätverket imorgon.  

 
14. Mötet avslutas av ordförande Anders Tullander.  
 
 
………………………………………………. ……………………………………………………………………… 
Mötessekreterare  Mötesordförande 

 
 
Bifogade dokument till styrelsemötet 
Föregående protokoll 13/6 
Bo Tengnäs anteckningar, Råmebo och Bölinge 
Fiskezon -Trålgräns ( Se separat mail.) 
Ansökningshandlingar för solcellsparker Stjärnarp-Brunskog och Fröllinge i Kvibille har vi fått från 
OX2. ( Se separat mail.)  


